Message

信息

You Must Again Prophesy

你必須再說預言 梁誠德牧師 Pastor Tony Leung

Rev. 10:11

11 天使對我說: "你必指著多民、多國、 多方、多王

再說預言。"

¹¹ And I was told, "You must again prophesy about many peoples and nations and languages and kings."

天使對我(約翰)說: "你必指著多民、多國、 多方、多王再說預言。"

Angel told John, "You must again prophesy about many peoples and nations and languages and kings."

- 1. 大力的天使 Mighty Angel (vv. 1-6)
 - 起誓說: "不再有時日了("不再耽延了")!" 第七位天使吹號發聲的時候,神的奧秘就成全了 正如神所傳給…的佳音。
- ⁵ And the angel ... ⁶ swore ... that there would be no more delay, ⁷ but that in the days of the trumpet ... by the seventh angel, the mystery of God would be fulfilled, just as he announced." (vv. 5-7)

- 1. 大力的天使 Mighty Angel (vv. 1-6)
 - 起誓說:"不再有時日了("不再耽延了")!" 第七位天使吹號發聲的時候,神的奧秘就成全了 正如神所傳給…的佳音。
- ⁵ And the angel ... ⁶ swore ... that there would be no more delay, ⁷ but that in the days of the trumpet ... by the seventh angel, the mystery of God would be fulfilled, just as he announced."

大力的天使 Mighty Angel

"你必須指著多民、多國、 多方、多王宣告福音。"

"You must again prophesy about many peoples and nations and languages and kings."

2. 小的書卷 Mini Scroll (vv. 8-11)

"你必須吃盡小的書卷。"

"You must eat the little scroll."

詩 Ps. 119:103

你的言語在我上膛何等甘美,

在我口中比蜜更甜!

How sweet are your words to my taste, sweeter than honey to my mouth!

詩 Ps. 19:10 都比金子可羡慕,且比極多的精金可羡慕; 比蜜甘甜, 且比蜂房下滴的蜜甘甜。 More to be desired are they than gold, even much fine gold; sweeter also than honey and drippings of the honeycomb.

耶 Jeremiah 15:16 耶和華萬軍之 神啊,我得著你的言語, 就當食物吃了,你的言語是 我心中的歡喜快樂,因我是稱為你名下的人。 Your words were found, and I ate them, and your words became to me a joy and the delight of my heart, for I am called by your name,

O LORD, God of hosts.

- 2:9 我觀看,見有一隻手向我伸出來,手中有一書卷。
- 2:10他將書卷在我面前展開,內外都寫著字, 其上所寫的有哀號、歎息、悲痛的話。
- 3:1他對我說: "人子啊,要吃你所得的,要吃這書卷,好去對以色列家講說。"
- 2 於是我開口,他就使我吃這書卷。
- 3 又對我說: "人子啊,要吃我所賜給你的這書卷 充滿你的肚腹。"

我就吃了,口中覺得其甜如蜜。(以西結書Ez)

Ezekiel 2: 9 And when I looked, behold, a hand was stretched out to me, and behold, a scroll of a book was in it.

- ^{2:10} And he spread it before me. And it had writing on the front and on the back, and there were written on it words of lamentation and mourning and woe.
- Ez. 3:2 He said to me, "Son of man, eat whatever you find here. Eat this scroll, and go, speak to the house of Israel."
- ² So I opened my mouth, and he gave me this scroll to eat.
- ³ And he said to me, "Son of man, feed your belly with this scroll that I give you and fill your stomach with it." Then I ate it, and it was in my mouth as sweet as honey.

- 1. 七喇叭吹出更大的審判
- 1. Greater judgments of 7 trumpets
- 2. 七喇叭吹出更大的機會悔改
- 2. Greater opportunity to repent
- 3. 七喇叭吹出更大的機會(聽)宣講福音
- 3. Greater opportunity to proclaim the Gospel
- 4. 七喇叭吹出更大的審判將要第十六章開始來臨
- 4. Greater judgments of 7 bowls will come (ch. 16)